
Protokół  Nr  1/2010
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 17 grudnia 2010r.  

Obecni:

1. Tadeusz Groszek     -   Przewodnicząca Komisji
2. Robert  Szydlik       -   Członek Komisji
3. Mirosław Sobczak  -   Członek Komisji 
4. Dariusz Kur            -   Członek Komisji
5. Tadeusz Sasin         -   Członek Komisji
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Paweł Marcin Bednarczyk -  Burmistrz
2. Mirosław Zajdenc  -  kierownik wydziału IRG
3. Rafał Roguski    -  inspektor ds. drogownictwa
4. Tomasz  Jusiński  -  inspektor ds. kadrowych i informacji niejawnych

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  i  zaproponował 
następujący porządek:

1. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji .
2.  Zapoznanie się z Rozdziałem VI  Statutu Gminy Tłuszcz – Zasady i tryb 
     działania Komisji Rewizyjnej.
3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2011 rok.
4. Omówienie wynagrodzenia dla Burmistrza.
5. Omówienie wysokości diet radnych i sołtysów.
6. Informacja dotycząca „Orlika”.
7. Informacja na temat hali sportowej przy szkole podstawowej w Tłuszczu.
8. Informacja na temat odśnieżania.
8. Sprawy rózne.

Ad1. Przewodniczący Komisji zaproponował kandydaturę Pana Roberta 
Szydlika na zastępcę przewodniczącego komisji.
Pan Robert Szydlik  wyraził zgodę.
Komisja jednogłośnie wybrała Pan Roberta Szydlka  na zastępcę 
przewodniczącego Komisji .



Ad2. Komisja zapoznała  się ze Statutem Gminy Tłuszcz, a w szczególności z 
Rozdziałem VI – Zasady i tryb działania Komisji Rewizyjnej.

Ad3. Komisja opracowała plan pracy Komisji na 2011 rok, który stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Ad4. Komisja dyskutowała nad wynagrodzeniem Burmistrza i ustaliła, że 
wysokość wynagrodzenia pozostaje na takim samym poziomie, jakie miał 
poprzedni Burmistrz.

Ad5. Komisja dyskutowała nad wysokością diet dla radnych , sołtysów i 
przewodniczących rad osiedlowych i ustaliła, że wysokość diet pozostaje na tym 
samym poziomie jak dotychczas.

      Burmistrz akceptuje powyższe stanowisko Komisji.

Ad6. Zaproszony na posiedzenie Komisji Pan Mirosław Zajdenc. Kierownik 
wydziału ds. inwestycji udzielił informacji na temat przebiegu realizacji 
inwestycji pn. „Zimowy Orlik” . 
Poinformował, że  trwają końcowe prace  związane z przygotowaniem płyty do 
otwarcia  „Orlika Zimowego”. Przyjęcie inwestycji  ustalono na dzień 20 
grudnia 2010 r, natomiast uroczyste otwarcie   ma nastąpić w dniu  21 grudnia 
2010 r.  W dniu dzisiejszym odbywa się ostatnie lanie wody, są bandy, jest 
ostrzałka i opalarka . 
Zimowy Orlik będzie czynny w godzinach od 14.00  – 20.00 
W soboty, niedziele i święta od godziny 10.00 – 20.00 .

Pan Tomasz Jusiński poinformował, że nadzór nad „Zimowym Orlikiem” i 
konserwacją urządzeń  doraźnie będzie miała osoba wskazana przez Prezesa 
Kluby „Bóbr” . Docelowo będzie etat na stałe.

Ad7. Zaproszony na posiedzenie Komisji Pan Rafał Roguski poinformował, że 
w dniu 6 grudnia br  nastąpiło otwarcie ofert na  wykonanie wielobranżowego 
projektu budowlanego hali sportowej na terenie Szkoły Podstawowej w 
Tłuszczu. 
Wpłynęło 23 oferty . Najtańsza oferta zawierała kwotę 58 800 zł , najdroższa ok. 
300 000 zł. W trakcie badania ofert stwierdzono  brak kilku dokumentów , jedna 
oferta została wykluczona, jedna odrzucona.
Termin wykonania  do 31 stycznia 2011 roku.
Czy przetarg zostanie rozstrzygnięty , czy unieważniony, będzie zależało od 
decyzji Burmistrza.
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Tadeusz Groszek zapytał, dlaczego został ogłoszony przetarg na wykonanie 
nowego projektu ?

Mirosław Zajdenc odpowiedział, że Marszałek Województwa Mazowieckiego 
ogłosił nabór wniosków  na 2011 rok z Programu Rozwoju Bazy Sportowej 
Województwa Mazowieckiego dla gmin, nie posiadających  pełnowymiarowej 
sali gimnastycznej. Dofinansowanie inwestycji wynosi ok. 70% wartości 
kosztorysowej,  stąd pomysł aby  wykonać nową  dokumentację i skorzystać z 
tego dofinansowania. 

Tadeusz Groszek -   co ze starą dokumentacją i pozwoleniem na budowę?

Mirosław Zajdenc – Wykonawca  obiecał nam ją dostarczyć, niestety nie 
dotrzymał kilku terminów i dokumentacji dalej nie ma.
Jeżeli do 27 grudnia 2010 r. nie dostarczymy dokumentacji do nadzoru 
budowlanego, to będzie rozbiórka fundamentów.
Założenie było takie, że składamy wniosek o dofinansowanie i w tym samym 
dniu wniosek o pozwolenie na budowę, które uzyskamy w ciągu miesiąca.

Tadeusz Groszek – czy Gmina będzie się procesowała z Wykonawcą?

Burmistrz – tak, Pani Mecenas przygotowuje pozew do Sądu.

Tadeusz Groszek -  czyli  wykonanie nowej dokumentacji jest koniecznością.

Burmistrz – nie chce podejmować decyzji pochopnie. Chciałbym, aby to było 
omówione na szerszym forum, aby zostały przeprowadzone konsultacje np. z 
Klubami Sportowymi, z nauczycielami w-f   itp.. Jeśli mamy budować, to 
budujmy tak, aby to  służyło wszystkim i przez wiele lat.

Mirosław Zajdenc – ogłoszony został pierwszy przetarg na wykonanie 
podstawowej dokumentacji niezbędnej do uzyskania pozwolenia  na budowę, 
dopiero drugi przetarg byłby ogłoszony  na wykonanie dokumentacji 
wykonawczej. 

Wytworzyła się dyskusja w wyniku której Komisja po przeanalizowaniu 
argumentów  „ za „i „przeciw „ postanowiła warunkowo poprzeć stanowisko 
Burmistrza, by wstrzymać się z opracowaniem nowej dokumentacji na budowę 
hali sportowej w Tłuszczu. Komisja Rewizyjna stoi na stanowisku, że budowa 
hali  sportowej należy do priorytetowych zadań inwestycyjnych Gminy Tłuszcz 
i jej opóźnianie może być uzasadnione tylko z powodu ważnych przesłanek. 
Do takich należy z pewnością  zasugerowane przez Burmistrza przeprowadzenie 
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ponownych konsultacji społecznych nt. projektu z przedstawicielami placówek 
oświatowych, klubów i stowarzyszeń sportowych i innych środowisk.
Komisja Rewizyjna wyraża jednak nadzieje, że konsultacje te nie wpłyną 
znacząco na termin rozpoczęcia inwestycji.

Ad8. Przewodniczący Komisji  przedstawił pismo  dyrektora ZGKiM w 
Tłuszczu ( załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) odnośnie rozliczenia dotacji 
na utrzymanie zimowe dróg gminnych w okresie od 28.11.do 15.12.2010 r. 
Ogółem koszty wynoszą  102 744,74 zł.

     Komisja zapoznała się .

Ad9.  Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 27 grudnia 
2010 r, godzina 13.00.

Na tym protokół zakończono.

                                                                             Przewodniczący Komisji 

                                                                                 Tadeusz Groszek 

• Dokument utworzył/ła: Bożena Brzozowska
• Data utworzenia dokumentu:  28.12.2010r.
• Data publikacji: 28.12.2010r. 11:24:53
• Publikował: Tomasz Kujawa
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